

《单词百科:transmitting是什么意思?transmitting怎么发音?transmitting的解释和用法》

英语单词transmitting是什么意思?transmitting怎么读?transmitting怎么发音?简答网为您整理了transmitting的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



transmitting怎么读

transmitting的读音:[trænz'mɪt ɪŋ]

transmitting的意思

1、v.发射,播送,广播(transmit的现在分词);传播;传导;传(热、声等);

transmitting的近义词

1、transmission n.播送;传送;(电台或电视)信息;传动装置;

2、transmittal n. 传送，传输，被传送；

transmitting 的双语例句

1、The invention also discloses a device for transmitting the asynchronous sound.

同时还公开了一种异步音传输装置。

2、A current of high potential is used in transmitting electric power over long distances.

高压电流被用来远距离输送电力。

3、Fiber optics is the method of transmitting signals over such fiber.

光纤是通过这种纤维传送信号的方法。

4、There was no danger of transmitting the infection through operations.

不存在通过手术传播这种传染病的风险。

5、Select one effect theory to analyze an idiographic news transmitting phenomenon.

在诸种效果理论中选择一种,以之分析某一具体的新闻传播现象。

6、This may necessitate transmitting and receiving signals in different frequency bands.

这可能使在不同频段内发射及接收信号成为必要的。

7、He does this by transmitting not a staid image but a simulacra.

他不是通过传输固定的图像而是传输某种拟像而做到了这一点。

8、Links recording , transmitting , and receiving may strengthen or weaken the news value.

在接收环节上,新闻价值形态转化为新闻的价值。

9、Tottenhoe, the operations officer , joined them at the window, his face transmitting his normal grumpiness.

营业部主任托顿霍也凑到窗前来,他还是象平日那样哭丧着脸。

10、The transmitting host generated a jam signal during the frame transmission.

那传输主人在体格传输期间产生了一罐果酱信号.

11、Telephony-The science of transmitting voice over a telecommunications network.

网络电话 - 通过有线系统传送的电话.

12、Electromagnetic acoustic transducer (EMAT) is a new ultrasonic transmitting and receiving device.

电磁 超声换能器 是一种新型的超声波发射接收装置.

13、The process of transmitting selection signal in order to establish a connection between data stations.

发送选择信号以便在数据站之间建立连接的过程.

14、Once identified, these will be used to screen out blood capable of transmitting post-transfusion hepatitis.

一旦找出它们以后, 便可用它们来过筛能传播输血性肝炎的血液.

15、They are trying to find a better way of transmitting energy.

他们正试图寻找一种更好的输能方法.

以上是简答网为您整理的transmitting怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于transmitting的用法、transmitting的释义、transmitting的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/transmitting>